
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XXX/2016 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 17.11.2016 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

          Rada rozpoczęła obrady sesji o godz.15
10 

w pełnym - 15 osobowym składzie, ale po podjęciu  

      uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy  

      Pilica, salę obrad opuścił radny Pan Kazimierz Grzesiak, po uprzednim usprawiedliwieniu  

      swojego wcześniejszego wyjścia.  

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    Pan Andrzej Goncerz – pracownik tut. Urzędu,   

      -    Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy – Pan Adam Rozlach, 

      -    główna księgowa w Zakładzie Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy – Pani Halina Janiec, 

      -    sołtysi inni goście. 

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

         a) przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego  

             odprowadzania ścieków dla mieszkańców gminy Pilica określonych przez Zakład Usług  

             Wodnych i Komunalnych w Pilicy, 

         b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, 

         c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia  

             stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

         d) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach, 

         e) uchylenia Uchwały Nr XVIII/125/2016 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 stycznia 2016 r.  

             w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy, 

         f) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań,  

         g) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

         h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2026. 

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

      Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad.  

      Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji – zgodny z porządkiem zawartym  

      w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad.  
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      Pan Burmistrz wniósł o: 

      - wykreślenie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej  

         dla jednostki OSP w Szycach, ze względu na stanowisko RIO, że nie należy podejmować  

         uchwał w sprawie udzielenia dotacji dla jednostek straży, gdy środki na ten cel są  

         zabezpieczone w budżecie gminy,   

      - wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

         Nr XXIX/208/2016 z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

         podatku od nieruchomości - szczegółowych wyjaśnień udzieli Pani Skarbnik przy omawianiu  

         projektu uchwały. 

      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana Burmistrza. 

      Wniosek o wykreślenie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Szycach został przyjęty jednogłośnie -15 radnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

      Nr XXIX/208/2016 z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

      podatku od nieruchomości został przyjęty jednogłośnie -15 radnych głosowało za. 

      Porządek obrad sesji z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco:      

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

              odprowadzania ścieków dla mieszkańców gminy Pilica określonych przez Zakład Usług  

              Wodnych i Komunalnych w Pilicy, 

          b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, 

          c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia  

              stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

          d) uchylenia Uchwały Nr XVIII/125/2016 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 stycznia  

              2016 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy, 

          e) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań,  

          f) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

          g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2026, 

          h) zmiany Uchwały Nr XXIX/208/2016 z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia 

              wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

         Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji (Protokołu Nr XXIX/2016 z dnia 27.10.2016 r.), który był wyłożony do wglądu 

    w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za).  

 

      Ad 3. 

          Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

      Pan Wojciech Gamrot zwrócił się z prośbą o utwardzenie kamieniem drogi dojazdowej do pól  

      w Dobrej Kolonii na odcinku od płyt w kierunku wsi.  

      Poprosił również o spowodowanie namalowania linii segregacyjnej na jezdni na odcinku drogi  

      powiatowej od Dobrej Koloni do Wierbki.  
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      Pan Marcin Omyła zgłosił, że przy drodze w” Podcisowiu” koło posesji Pana Macha nie został  

      wykopany rów i woda zalewa nieruchomość Pana Kijasa.  

      Pan Kazimierz Grzesiak poinformował o trudnej sytuacji finansowej Orkiestr Dętych  

      w Dzwono-Sierbowicach i Przychodach. Nadmienił, że na 35 występów Orkiestry tylko  

      5 było za odpłatnością, co powoduje, że zaczyna brakować środków na remonty instrumentów  

      i na stroje (czyszczenie, zakup). Poprosił o wsparcie finansowe na rzecz Orkiestr. 

      Pan Łukasz Kudra poparł prośbę Pana Kazimierza Grzesiaka oraz zgłosił potrzebę przebudowy  

      drogi w Sierbowicach za Kapliczką, która się rozsypuje, mimo napraw. 

      Pan Andrzej Grabowski zwrócił się z prośbą o wykonanie przejścia przez jezdnię w Pilicy  

      na wysokości Biblioteki. Ponadto zgłosił, że firma, która budowała sieć gazową w Pilicy  

      w rynku nie doprowadziła chodników do należytego stanu. Poprosił o interwencje w tej sprawie. 

      Pan Tomasz Karpała podjął sprawę nielegalnego wywieszania ogłoszeń na słupach, drzewach 

      i innych nieprzeznaczonych do tego miejscach. Poprosił o ponowne zamieszczenie na stronie  

      internetowej Urzędu informacji o konsekwencjach wywieszania ogłoszeń w miejscach innych  

      niż miejsca do tego przeznaczone. Zaproponował również zwrócić się do Dzielnicowego, aby  

      interweniował w powyższej sprawie, korzystając z numerów telefonów podanych  

      na ogłoszeniach.  

      Poza tym zapytał czy firmy, zajmujące się przewozem osób nie mogłyby zamieścić  

      na przystankach jednego wspólnego rozkładu jazdy busów, ponieważ obecne rozkłady są  

      nieestetyczne, szpecące. Zgłosił też potrzebę wstawienia tablic z nazwami ulic w Pilicy. 

      Ponadto Pan Karpała zabrał głos w sprawie niszczenia pałacu w Pilicy. Zaproponował podjąć  

      działania celem nawiązania kontaktu z właścicielami pałacu. Poddał też propozycję  

      zaproszenia ich do Pilicy. Uznał, że należy sprawdzić umowę sprzedaży czy nie zawiera zapisów 

      zobowiązujących nabywcę do utrzymywania obiektu.  

      Pan Arkadiusz Wieczorek zwrócił uwagę, że przegniły bale i deski, z których zbudowany jest  

      tor MTB. Zapytał również co z pieniędzmi, które zapłacili niektórzy mieszkańcy w wysokości  

      po 30 zł za przegląd solarów, który okazał się nielegalny.  

      Innych interpelacji nie zgłoszono. 

           

      Ad 4a. 

           Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przedłużenia  

      czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania  

      ścieków dla mieszkańców gminy Pilica określonych przez Zakład Usług Wodnych  

      i Komunalnych w Pilicy. Nadmieniła, że projekt uchwały w tej sprawie, podobnie jak inne  

      projekty uchwał został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

      Projekt uchwały przedstawił Pan Adam Rozlach – Dyrektor Zakładu Usług Wodnych  

      i Komunalnych.  

      Wyjaśnił, że Zakład złożył wniosek o przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowych taryf  

      zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na rok 2017.  

      Zaznaczył, że od 5 lat cena wody ani ścieków nie wzrosła dla gospodarstw domowych  

      i odbiorców wykorzystujących wodę do celów socjalno-bytowych, a na 2016 r. cena wody dla tej  

      grupy odbiorców została obniżona o 12 groszy. 

      Przypomniał ile wynosi cena 1m
3 

wody dla gospodarstw domowych i odbiorców  

      wykorzystujących wodę do celów socjalno-bytowych i ile wynosi cena 1m
3
 ścieków dla  

      gospodarstw domowych. 

    Ponadto Pan Dyrektor poinformował o stanie sieci wodociągowej, kanalizacyjnej 

    i o oczyszczalni ścieków. Zwrócił uwagę, że sieć wodociągowa jest długa i rozległa.  

      Zwrócił się do radnych i sołtysów z prośbą o informowanie o awariach. Powiedział, że awarie 

      można zgłaszać całodobowo, dzwoniąc pod numery podane w książeczkach opłat za wodę.   

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

      przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego  

      odprowadzania ścieków dla mieszkańców gminy Pilica określonych przez Zakład Usług  
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      Wodnych i Komunalnych w Pilicy, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.  

    Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

    Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  

      w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla mieszkańców gminy Pilica określonych przez  

      Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15  

      obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXX/218/2016.  

 

      Ad 4b. 

           Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę, dotyczącą wyrażenia zgody na zbycie  

      nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica. 

      Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, omówił Pan Burmistrz.  

      Wyjaśnił, że proponowana do zbycia nieruchomość, to działka zabudowana budynkiem byłej  

      szkoły w Sławniowie. Oznajmił, że na prośbę radnych ze Sławniowa działka „szkolna” została  

      podzielona – wydzielono nieruchomość zabudowaną budynkiem szkoły i nieruchomość zajętą  

      pod boisko. 

      Poinformował, że jeżeli Rada wyrazi zgodę na zbycie nieruchomości zabudowanej budynkiem 

      szkoły, zostanie zlecona wycena i nieruchomość zostanie wyznaczona do sprzedaży w formie 

      przetargu. Nadmienił, że budynek jest w dobrym stanie technicznym.    

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  

      przedmiotowej nieruchomości, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

    Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do propozycji zbycia nieruchomości zabudowanej  

    budynkiem byłej szkoły w Sławniowie. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

      Pilica została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest 

      Nr XXX/219/2016. 

 

      Ad 4c. 

           Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie wyboru metody  

      ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty  

      za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

      Projekt uchwały przedstawiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy  

      – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu.  

      Zaznaczyła, że nie proponuje się zmiany metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami  

      komunalnymi lecz wzrost stawek o 1 zł – tj. z 7 zł na 8 zł i z 14 zł na 15 zł. Wyjaśniła,  

      że propozycja podwyższenia stawek opłat wynika stąd, że środki z tytułu opłat nie wystarczają  

      na pokrycie wydatków, związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi, nie pokrywają  

      nawet wydatków na zapłatę firmie „Strach”, odbierającej odpady. Poinformowała,  

      że podwyższenie opłat o 1 zł pozwoli na pokrycie wydatków na rzecz firmy „Strach” za odbiór  

      i zagospodarowanie odpadów.  

      Przypomniała, że umowa z firmą „Strach” obowiązuje do 30 czerwca 2017 r. 

      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. Powiedział między innymi, że w 2015 r.  

      po przetargu na odbiór odpadów komunalnych, gmina nie podwyższyła stawek opłat, chociaż  

      inne gminy to zrobiły. Zwrócił uwagę, że znacznie wzrosła ilość śmieci, co było kontrolowane  

      - śmieci były przez pewne okresy czasu ważone.  

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

      za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

      odpadami komunalnymi, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
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      oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta  

      jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXX/220/2016. 

     

      Ad 4d. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy uchylenia Uchwały Nr XVIII/125/2016 Rady  

      Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 stycznia 2016 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP w Pilicy.  

      Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy wg projektu 

      załączonego do niniejszego protokołu. Wyjaśniła, że proponuje się uchylić uchwałę, przyznającą  

      dotację dla jednostki OSP w Pilicy w wysokości 200.000 zł na dofinansowanie zakupu samochodu 

      ratowniczo-gaśniczego, ponieważ samochód zostanie zakupiony przez gminę i przekazany jednostce  

      straży, a pierwotną koncepcją było, że zakupu dokona jednostka OSP. 

      Pan Burmistrz poinformował, że gmina przeprowadziła przetarg i prawdopodobnie jeszcze  

      w listopadzie będzie w posiadaniu samochodu. Powiedział, że całkowity koszt zakupu samochodu  

      wynosi ok. 920.000 zł. Nadmienił, że czyni starania o pozyskanie brakujących środków  

      w wysokości 270.000 zł z funduszy unijnych. 

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały  

      Nr XVIII/125/2016 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 stycznia 2016 r., który stanowi  

      załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVIII/125/2016  

      Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 stycznia 2016 r. pod głosowanie.  

      Uchwała została podjęta jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała  

      Nr XXX/221/2016. 

     

      Ad 4e. 

      W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy  

– wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w budżecie gminy był przewidziany kredyt w wysokości  

ok. 5.000.000 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań, a proponuje się zaciągnięcie 

kredytu w wysokości 3.500.000 zł, gdyż przeprowadzona symulacja dochodów i wydatków 

wskazała, że zaproponowana kwota będzie wystarczająca.   

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, stanowiący 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji zaciągnięcia powyższego kredytu. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych  

      zobowiązań została podjęta jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Oznaczona 

      jest Nr XXX/222/2016. 

 

Ad 4f. 

          Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji zmian w budżecie 

      gminy na 2016 rok. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz - Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że przedstawiony projekt uchwały różni się od projektu omówionego na wspólnym 

      Posiedzeniu Komisji. Wskazała różnice: 

      - w pkt „B” w dziale Administracja Publiczna w opisie wydatków zostały wyodrębnione wydatki  

         na wynagrodzenia i pochodne,  
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      - pkt „D” został poszerzony o zmianę charakteru wydatków w dziale Bezpieczeństwo publiczne  

         i ochrona przeciwpożarowa poprzez zmniejszenie pozostałych wydatków bieżących o kwotę  

        4.900 zł i zwiększenie o tę kwotę wydatków inwestycyjnych w związku ze zmianą klasyfikacji  

         wydatków bieżących na inwestycyjne.    

      Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok została podjęta jednogłośnie  

      -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXX/223/2016. 

  

      Ad 4g. 

          Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

      2016 – 2026. 

      Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik. 

      Poinformowała, że proponuje się do przedstawionego na wspólnym posiedzeniu projektu  

      uchwały wprowadzić zmiany, polegające na: 

      - zwiększeniu limitu zobowiązań dla przedsięwzięcia „Dożynki Gminne w Pilicy sierpień  

         2017 r.” do wysokości 87.000 zł na 2017 r. – tj. z uwzględnieniem środków przewidzianych  

         do pozyskania z zewnątrz,  

      - wprowadzeniu zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 2016 rok, wynikających  

         z podjętej dzisiaj uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji zmiany Wieloletniej Prognozy  

      Finansowej na lata 2016 – 2026 w zakresie przedstawionym w projekcie uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

      Finansowej na lata 2016 – 2026 pod głosowanie.  

      Uchwała została podjęta jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest to  

      Uchwała Nr XXX/224/2016. 

 

      Ad 4h. 

          Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany  

      Uchwały Nr XXIX/208/2016 z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości  

      stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz 

- wg projektu załączonego do niniejszego protokołu.  

      Poinformowała, że propozycja zmiany do uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

      podatku od nieruchomości wynika z uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej i nie dotyczy  

      wysokości stawek podatku, a jedynie treści zapisu pkt 3 w § 1. 

      Przedstawiła aktualną treść pkt 3 w § 1 i nowe brzmienie tego przepisu. 

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

      Nr XXIX/208/2016 z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek  

      podatku od nieruchomości. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/208/2016 z dnia 27 października 2016 r.  

      w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta jednogłośnie 

      -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXX/225/2016.     

 

      Ad 5. 

           Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza  

      o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

      Nawiązując do sprawy utwardzenia drogi dojazdowej do pól w Dobrej Kolonii Pan Burmistrz  

      nadmienił, że prawie w każdej wsi są drogi, którymi dojazd do pól jest utrudniony. Powiedział,  

      że priorytetami są drogi o większym natężeniu ruchu, gdyż możliwości finansowe gminy są  



 

 

 

7 

 

      ograniczone, ale merytoryczni pracownicy Urzędu dokonają wizji w terenie i rozeznają stan 

      drogi.  

      W sprawie namalowania linii segregacyjnej na nawierzchni drogi Dobra Kolonia – Wierbka Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że wystąpi do Powiatu, ale nie wie czy droga spełnia standardy – czy nie jest  

      za wąska. 

      Odnośnie braku rowu przy drodze w „Podcisowiu” Pan Burmistrz wyjaśnił, że pracownicy  

      ds. inwestycji sprawdzą sytuację na miejscu i rozeznają możliwości wykonania rowu.  

      Jeżeli chodzi o orkiestry dęte Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina płaci wynagrodzenie  

      kapelmistrzowi orkiestr jak również zapewnia samochód, kierowcę i paliwo. Poinformował,  

      że orkiestra nie była finansowana z budżetu gminy, pozyskiwała środki z funduszy unijnych. 

      Pan Burmistrz podkreślił, że docenia znaczenie orkiestr. Wyjaśnił, że rozezna możliwość  

      finansowe i prawne dofinansowania orkiestr oraz pozyskania środków dla orkiestr z funduszy  

      unijnych.  

      W sprawie drogi w Sierbowicach za kapliczką Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi  

      do Starostwa, ale jest mu wiadome, że Powiat nie uwzględnił tej drogi w planie zadań na 2017 

      rok, zaplanował natomiast przebudowę innej drogi, przebiegającej przez gminę Pilica,  

      na co wymaga udziału finansowego gminy, podobnie jak w przypadkach przebudowy każdej  

      drogi na terenie gminy.  

      Odpowiadając na interpelację, dotyczącą wykonania przejścia dla pieszych przez drogę w Pilicy  

      koło Biblioteki, Pan Burmistrz odczytał odpowiedź Zarządu Dróg Wojewódzkich w tej sprawie,  

      która jest negatywna. Powiedział, że wystąpi ponownie w przedmiotowej sprawie, sugerując  

      wykonanie przejścia na wysokości za posesją Pana Rogóża.  

      W sprawie przywrócenia do należytego stanu chodnika w rynku w Pilicy na odcinkach,  

      gdzie była budowana sieć gazowa Pan Burmistrz wyjaśnił, że zwróci się do Zarządu Dróg  

      Wojewódzkich.                                    

      Jeżeli chodzi o wywieszanie ogłoszeń w miejscach do tego nieprzeznaczonych Pan Burmistrz  

      powiedział, że przekaże sprawę policji oraz zleci zamieszczenie odpowiedniej informacji  

      na stronie internetowej Urzędu. 

      Odnośnie rozkładów jazdy busów Pan Burmistrz wyjaśnił, że zwróci się do właścicieli firm  

      przewozowych.    

      W sprawie pałacu w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że czyni starania celem nawiązania kontaktu 

      z właścicielami pałacu. Zaprosi ich do Pilicy i będzie dążył do wyegzekwowania zobowiązań, 

      wynikających z umowy sprzedaży, jeżeli takie będą.  

      W odpowiedzi na interpelację w sprawie wstawienia tablic z nazwami ulic w Pilicy Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że będzie to znaczny wydatek i zależny od możliwości finansowych gminy. 

      W sprawie toru MTB Pan Burmistrz wyjaśnił, że tor został oznakowany dla poprawy stanu  

      bezpieczeństwa, a w przyszłym roku wiosną planowane jest pomalowanie toru.  

Odnośnie nielegalnego przeglądu solarów Pan Burmistrz wyjaśnił, że sołtysi otrzymali pisma, 

informujące, że nie jest dopuszczalne pobieranie jakichkolwiek opłat od mieszkańców  

za przeprowadzanie przeglądów. Powiedział, że nielegalne pobranie opłat jest sprawą dla Policji. 

       

      Ad 6. 

           W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych  

      wniosków.  

      Pan Wojciech Gamrot zaproponował, aby wykorzystać materiał wtórny, zebrany  

      z przebudowywanych dróg publicznych i nawieź na drogi dojazdowe do pól. 

      Pan Burmistrz nawiązał do sprawy dożynek gminnych zaplanowanych w Wieloletniej Prognozie  

      Finansowej. Poinformował, że planuje się połączenie dożynek gminnych z „Latem w Pilicy”  

      i że gmina będzie czynić starania o pozyskanie środków unijnych na organizację tej wspólnej  

      imprezy.        

      Innych spraw nie podjęto. 
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      Ad 7. 

           W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
35

.  

 

 

 

 

 

 


